
Jaarverslagen 

 

Jaarverslag bestuur over het jaar 2022 

 

Het bestuur bestond in 2022 uit Ruud Wierenga voorzitter, Koen Selie 

penningmeester, Mirjam de Boer secretaris, Brenda Roet algemeen bestuurslid, 

Willem Dudink algemeen bestuurslid en Daniel Hoenderdos schoof een aantal 

keer aan namens de TC. 

Corona was in 2022 nog niet overwonnen, maar wel beheersbaar. Daarom 

gingen vrijwel alle wedstijden en trainingen door. Dat er goed getraind kon 

worden bleek dan ook wel uit alle goede prestaties die geleverd zijn. 

Helaas merkt ook SAV de gevolgen van de oorlog in Oekraïne Deze gevolgen 

zullen en merken we zeker in het energie- en gasverbruik en -kosten. Daarover 

later meer in het financiële verslag. 

Door een ongelukkige planning van de wedstrijden door de atletiekunie waren 

de inschrijvingen voor het Westfries Atletiekgala zo minimaal dat besloten 

werd deze te cancelen en het later in afgeslankte vorm samen met het circuit 

door te laten gaan. Op deze wedstrijd kwam een mooi aantal atleten af zodat 

het toch nog een succes werd. Voor dit jaar is beterschap beloofd door de 

atletiekunie. 

In 2022 werd er ook weer, na jaren afwezigheid, een commissievergadering in 

het leven geroepen. Veel werd er besproken en er was een goede opkomst. 

Het streven is om 2x per jaar een commissievergadering te houden. De 

volgende staat alweer gepland. 

Vrijwilligers, trainers en commissieleden, het blijft een probleem. Dit geldt niet 

alleen voor SAV maar voor vele verenigingen. Brenda is goed op weg om via 

online inschrijvingen vrijwilligers te werven voor de verschillende taken binnen 

SAV. We hebben zo’n 400 leden en als iedereen zich inzet met een taak zijn we 

al binnen. Werven blijft nodig omdat er altijd weer vrijwilligers stoppen. Ook 

maken vele handen licht werk. Door de digitale inschrijving hopen we de leden 

bij de juiste taken en commissies te krijgen. 



Van de Rabobank Clubsupport hebben we een mooie digitale klok kunnen 

aanschaffen die een goed zicht geeft op de juiste tijd. Ook is de WIFI verbeterd 

en uitgebreid en hebben we een goede geluidsinstallatie die over de hele baan 

hoorbaar is. De verspringbakken, een doorn in het oog van velen, omdat er 

nauwelijks in te springen viel, zijn opnieuw uitgegraven, gedraineerd en de 

pompen zijn hersteld. Echter geeft dit nog problemen en dit is onder de 

aandacht.  

  



Jaarverslag  Ledenadministratie 2022 

 

Na Corona is het verenigingsjaar weer volledig opgestart. Uit onderstaande 

opstelling blijkt dat het ledenbestand sterk is teruggelopen. In 2022 is het 

ledenbestand per saldo met 40 leden gedaald (2021: daling 11). De daling zit 

voornamelijk bij de pupillen (C+B+A). De reden van opzegging zijn: blessures, 

andere sporten, geen tijd meer door studie of werkzaamheden, en het vertrek 

van trainer Rene Ruiter, ook waren er leden die atletiek niet meer leuk vinden. 

 

Overzicht ledenbestand per ultimo 2022: 

                            2022  2021     2020    2019    2018    2017   

Minipupillen (U8)                      5    5             10            8                8            8                

Pupillen (C U9+B U10+A U12)   55          90             72          71              59          56              

Junioren (C U16/D U14)              46          53             55          56              54          52              

Junioren (A U20/B U18)              31          25             22          20              36          40             

Senioren                           31          32             32          33              44          40             

Masters                           61          59             59          58              50          50             

Recreanten                   141        147           172       175           171       166          

Overige leden                  40          39             39          36              35          33             

Totaal                       410       450         461      457         457     445   

  



Jaarverslag van de Coryfeeën 2022 

 

In 2022 zijn wij weer elke 2e donderdag van de maand bij elkaar gekomen om 

diverse werkzaamheden aan de baan of gebouwen  te doen. Het meeste is het 

gebruikelijke onderhoud. 

Dit jaar hebben wij enkele grote klussen gedaan zoals: 

- Het vervangen van de boeidelen  aan de achterkant gebouw en Fitness. 

- Ook zijn er veel glaslatten vervangen. 

Dit jaar is Tine Eggers gestopt bij onze groep en is Hans Schouten toegetreden. 

Namens de Coryfeeën 

Tom Beertsen 

  



Jaarverslag kantinecommissie 2022 

 

Afgelopen jaar hebben we alle vrijwilligers tijdens de 

wedstrijden/evenementen van eten en drinken kunnen voorzien, mede door 

de goede contacten met Fons/WOC  is dit goed verlopen, voor de wedstrijd 

begint is er even een koffiemoment en na de wedstrijd wordt er geëvalueerd 

om te kijken wat er goed is gegaan en evt. volgende keer beter kan. 

Tames heeft met de coryfeeën een mooie oplossing bedacht voor het koelkast 

gebruik buiten de wedstrijden, er is een stalen balk gemonteerd, wat het 

onmogelijk maakt om zonder te betalen/buiten de wedstrijden om 

consumpties te pakken.  Veel dank daarvoor! 

We zijn overgestapt op RoVe als leverancier en dit bevalt goed. 

We zijn nu aangemeld voor het ophalen van de plastic statiegeldflesjes, vanaf 

juni wordt het statiegeld ook op blikjes gerekend. Via RoVe krijgen we hiervoor 

zakken die zij ook zelf weer ophalen. Het statiegeld rekenen we wel extra op de 

flesjes maar we betalen dit niet terug aan de klanten. Als zij dat willen dan 

moeten ze de flessen meenemen en zelf inleveren. 

Er zijn nieuwe aluminium terrasstoelen aangeschaft. Deze zijn vrij licht dus 

moeten wel steeds weer binnen gezet worden. Zij vervangen de (bijna) kapotte 

plastic stoelen. 

Via Brenda hebben we een extra tostiapparaat gekregen. Tosties zijn een veel 

verkocht product dus hier zijn we erg blij mee. De rechterfrituurbak doet het 

niet, deze moet nagekeken worden. 

Helaas hebben we in januari afscheid genomen van Ellie Klumpenhouwer als 

commissielid, we bedanken haar voor haar inzet en enthousiasme! Gelukkig 

blijft ze wel beschikbaar voor de kantinediensten. 

Het is nu nog wel zo dat Gerrie en Esther iedere wedstrijd de gehele dag 

aanwezig zijn. We willen ernaartoe werken dat een van ons helpt opstarten en 

de ander af kan sluiten. De bezetting laat dit op dit moment nog niet toe, maar 

er is hoop! 

Brenda heeft een start gemaakt met het digitale aanmeldformulier voor 

vrijwilligerstaken. Dit heeft voor ons nu diverse nieuwe namen opgeleverd die 



we kunnen benaderen om kantinedienst te draaien. Dit is natuurlijk heel fijn, 

bedankt daarvoor! 

Het bestuur heeft de vergadering met de diverse commissies nieuw leven in 

geblazen, een eerste bijeenkomst is in oktober geweest. Het was fijn om te 

horen wat er binnen diverse commissies leeft en hoe we elkaar kunnen helpen. 

Communicatie tussen bestuur en diverse commissies verloopt beter via 

mail/app. 

  



Jaarverslag Jeugdcommissie 2022 

 

De jeugdcommissie bestaat nu uit twee mensen (Jennefer de Haas en Leonie 

Wierenga). Dit betekent dat ze onderbezet zijn en op zoek zijn naar aanvulling. 

In 2022 hebben we vanuit de jeugdcommissie verscheidene activiteiten voor de 

pupillen en CD junioren georganiseerd.  

 

Jeugdcrossjes 

Samen met John (mila) hebben we in 2021/2022 een viertal jeugdcrossjes 

georganiseerd, inclusief een prijsuitreiking. 

 

bowlen 3 april 

Ter afsluiting van de crossjes en als inleiding voor het baanseizoen hebben we 

een middagje bowlen georganiseerd. De begeleiding bestond hier uit Jennefer 

met een aantal ouders. 

 

paaseitjestraining 18 april 

Omdat we eind 2021 geen oliebollentraining konden doen hebben we een 

paaseitjes-training georganiseerd waar de pupillen en junioren CD in gemengde 

groepen verscheidene spellen afgingen. De begeleiding bestond uit 

jeugdtrainers en atleten. 

 

pupillenkamp 26-28 augustus 

Aan het einde van de zomervakantie hebben we weer pupillenkamp 

georganiseerd. Dit ging helaas wat minder vlekkeloos dan andere jaren. Dit 

verliep qua organisatie onderling niet vlekkeloos. Voor het komende jaar willen 

we daarom duidelijkere afspraken maken zowel met elkaar als met de rest van 

de begeleiding. De begeleiding bestond hier uit Leonie, jeugdtrainers, en een 

aantal oudere atleten en ouders. 

 



 

cd-kamp 

We hebben een poging gedaan tot het organiseren van een CD-kamp, maar 

hier waren in eerste instantie bijna geen aanmeldingen voor waardoor we het 

af zouden zeggen, maar op dat moment was er toch ineens weer veel vraag 

naar. Uiteindelijk hebben we niet genoeg begeleiding kunnen regelen en was er 

ook nog niet gekeken naar een accommodatie waardoor we het ondanks de 

animo toch niet door konden laten gaan. Voor het komende jaar willen we 

eerder beginnen en misschien in het voorjaar iets organiseren. Het doel is wel 

dat er of in het voorjaar/zomer ofwel in het najaar dit keer wel een kamp wordt 

georganiseerd voor de CD. 

 

cd activiteit 8 oktober 

Omdat het kamp niet door kon gaan hebben we op 8 oktober een vervangende 

activiteit voor de CD georganiseerd waarbij ze in een indoorhal allemaal 

klimactiviteiten konden doen. Hier bestond de begeleiding uit Jennefer en een 

aantal ouders. 

 

pupillencompetitie 

Vanuit de jeugdcommissie hebben wij ook een oogje gehouden op de 

pupillencompetitie, en dan voornamelijk op de punten van vervoer, 

begeleiding, en jury. 

 

oliebollentraining 2 januari (2023) 

Deze valt officieel pas in 2023, maar de organisatie er voor hebben we 

uiteraard in 2022 gedaan. We hebben eindelijk weer een oliebollentraining 

kunnen organiseren, en deze liep qua organisatie soepeler dan bijv. 

pupillenkamp. Er was veel animo en enthousiaste deelname. Ook hier bestond 

de begeleiding voornamelijk uit jeugdtrainers met een aantal oudere atleten en 

ouders als extra hulp. 

  



Jaarverslag wegcommissie 2022 

 

In 2022 konden we eindelijk weer op de “normale” manier loopjes organiseren. 

Het voornemen was om 4 loopjes te organiseren maar we zijn blijven steken op 

3. De Vestloop staat al een tijdje op ons verlanglijstje maar is er helaas weer 

niet van gekomen. 

Het eerste evenement van het jaar was de Kloetloop, met bijna 220 

deelnemers was de animo redelijk goed maar wel aanzienlijk minder dan de 

vorige editie in 2019. De grootste uitdaging die we hadden was de 

werkweigering van de geluidsinstallatie, uiteindelijk hebben we dit provisorisch 

opgelost met een oude mobiele speaker installatie en muziek van fanfare Irene. 

De editie van 2023 beloofd een moeilijke editie te worden i.v.m. de vele 

concurrentie van andere loopevenementen in de buurt.  

Kort na de Kloetloop stond Rondje Hoogkarspel op de agenda. Dit jaar hebben 

we voor een nieuwe route gekozen met start en finish op de ijsbaan. De nieuwe 

ronde was wel wat langer dan de vorige en dat was nog wel eens een 

onaangename verassing voor een aantal lopers. De nieuwe ronde is makkelijker 

te bemannen met minder verkeersregelaars en zorgt voor minder overlast op 

het verkeer. 

In november mochten we weer met onze laarzen de modder in voor de 

Streekboscross. Het weer voorafgaande aan de cross beloofde een mooi 

blubberspektakel maar de dag zelf was droog en uiteindelijk viel het wel mee 

met de modder. Met een opkomst van 285 atleten was de cross redelijk goed 

bezet.  

Als commissie hebben wij dit jaar afscheid genomen van Peter Dekker die na 

ruim 10 jaar commissielid te zijn geweest heeft aangegeven te stoppen. We 

willen Peter bedanken voor zijn inzet en gezelligheid en hopen hem uiteraard 

vaak als deelnemer te mogen verwelkomen bij een van onze evenementen. 

Dennis is daarentegen weer terug van zijn sabbatical, nu zelfs de warmtepomp 

is geïnstalleerd in zijn nieuwe woning kan hij weer vol gas zijn aandacht op de 

wegcommissie richten. Verder is Rene de Koning nog onderdeel van de 

wegcommissie al is hij wel gestopt als hardloper bij SAV.  

De zorg die wij als wegcommissie vorig jaar hebben geuit hebben wij nog 

steeds: de zorg over hoe “nieuwe” vrijwilligers te bereiken. We hebben ooit 

een vrijwilligerslijst gekregen maar van die lijst is inmiddels de helft geen lid 



meer van SAV. We vissen steeds in dezelfde vijver waardoor er weinig tot geen 

nieuwe vrijwilligers bij komen. We zouden graag een lijst willen hebben van alle 

leden zodat we actief leden kunnen bellen voor vrijwilligers taken. Oproepen in 

app groepen, op facebook of op de website levert weinig tot niets op. Direct 

benaderen gaat het beste is onze ervaring. We hebben een schitterend mooie 

vereniging en dat komt door de inzet van alle vrijwilligers maar je ziet vaak 

dezelfde personen en het zou goed zijn als er ook nieuwe gezichten bijkomen 

zodat het niet altijd op dezelfde personen neerkomt. Als wegcommissie zijn wij 

op zoek naar minimaal 1 en het liefste 2 extra commissieleden.  

De hardloopkalender voor de wegcommissie voor 2023 ziet er als volgt uit: 

2 april: Kloetloop 

19 april: rondje Hoogkarspel 

Oktober: Vestloop (waarschijnlijk eerste weekend van oktober) 

November: SAV Streekboscross (waarschijnlijk 19 november) 

Wegcommissie, 

Ruben, Dennis, Rene en Wouter 

  



Jaarverslag Wedstrijd Organisatie Commissie 2022 

 

De start van 2022 begon nog met enige twijfel ivm corona beperkende 

maatregelen. Gelukkig werden deze begin van het jaar terzijde geschoven en 

konden we een mooie reeks wedstrijden op onze mooie accommodatie 

neerzetten. Bij deze een chronologisch overzicht 

 

24 april mastercompetitie 

211 inschrijvingen 

Tijdens een overwegende zonnige dag met af en toe flink wat wind, werd er 

een prima wedstrijd door de atleten neergezet. Was ook tevens de eerste 

wedstrijd waar Theo van Zanen de verantwoording op zich nam tot de 

coördinatie van de juryleden. Dit verliep prima.  

Gezien het grote aantal SAV deelnemers mogen we wel concluderen dat het 

met het enthousiasme, plezier en de prestaties binnen onze vereniging met 

deze groep wel goed zit.  

 

21 mei pupillencompetitie 

209 inschrijvingen 

Voor de WOC altijd een zeer drukke wedstrijd om te organiseren. Ook het 

opstellen van een sluitend chronoloog is altijd een hele puzzel. Er is namelijk 

van te voren geen duidelijkheid hoeveel atleten er per categorie komen. 

Daarom moet er dikwijls kort voor de wedstrijd nog wat aanpassingen verricht 

worden.  Maar terugkijkend op deze wedstrijd mogen we concluderen dat alles 

naar wens was verlopen. Waarbij het weer natuurlijk ook aan mee werkte.  

Zoals ook al bij de masters het geval was, is de opkomst bij de pupillen ook 

grandioos te noemen. Een mooie kweekvijver. 

 

  



11 juni c/d junioren competitie 

231 deelnemers 

Een drukke maar ook zonnige wedstrijddag. Ook een dag dat je met de neus op 

de feiten wordt gedrukt dat de bezetting in de breedte van de WOC en het 

aantal gekwalificeerde juryleden aan de krappe kant is. Met de nodige 

improvisatie lukt het allemaal wel, maar heb wel af en toe het gevoel dat we 

aan het koorddansen zijn.  

Gelukkig merken de atleten daar niets van. En ook in deze groep atleten 

beschikt SAV een vracht aan talent. Naast het vele plezier onderling werd er 

gewoon goed gepresteerd. Zo goed zelfs dat een aantal teams mee gaan doen 

in landelijke finales, welke in september plaats zullen hebben. 

 

2 juli Westfries Atletiek Gala 

0 deelnemers 

Helaas, de editie van 2022 is afgelast wegens een gebrek aan deelnemers. 

Mede oorzaak ligt bij de kalender coördinator wedstrijden van de atletiekunie. 

Daags na dit evenement vond de laatste competitieronde plaats van de 

senioren. Ook was er de benodigde concurrentie uit Belgie. Jan heeft een hartig 

woordje gesproken met de atletiekunie. Beterschap voor 2023.  

Stonden we dan helemaal met lege handen? Dat nog net niet. Op verzoek van 

de bondscoach werpen bezocht een select aantal discuswerpers om 2 series 

van 6 te werpen. Onze eigen Palita werd geflankeerd door oa Ruben Rolvink, 

Sebastiaan Bonte en Alida van Daalen. Mooi prestaties in een ontspannen sfeer 

 

16 juli uitsmijterbokaal 

45 deelnemers 

Een mooie werpdag onder prima weersomstandigheden. 4 SAV’ers in het 

deelnemersveld waar Palita zich met de speer onderscheidde met een pr van 

over de 40 meter. Verder naast de gebroeders Paul en Kay Olofsen de 

nederlandse top bij SAV. Ruben Rolvink, Sebastiaan Bonte, Alida van Daalen, 

Shaquille Emmanuelson. Kortom een top veld 



Dankzij het benodigde improvisatie vermogen van de organisatie mag deze 

wedstrijd oprecht een succes worden genoemd 

 

26 augustus WAG light/baancircuitXL 

87 deelnemers 

Om het WAG toch nog enigszins op de kaart te zetten was gekozen voor een 

light editie in combinatie met de afsluitende BaancircuitXL. Een combi 

wedstrijd die toch weer een aantal grote namen trok. Lisanne de Witte is 

ondertussen een regelmatige gast op onze baan. Met weer pr’s op de 150 en 

300 meter. We hebben echt een snelle baan. En wat te denken van Fleur Jong 

met een geweldige sprong van 6.18 bij ver. Daarnaast wierp Ruben Rolvink een 

baanrecord bij discus met een worp boven de 62 meter. Broer Yanninck deed 

daar niet veel voor onder met een worp van in de 60 meter.  

Ook deze avond weer volop SAV atleten op de baan. Ook hier weer veel pr’s en 

lachende gezichten.  

Ter afsluiting werden de eindresultaten van het circuit bekend gemaakt. Helaas 

waren er weinig atleten nog blijven hangen om hun prijs in ontvangst te 

nemen. Tijdens de afsluitende jaarvergadering met de deelnemende 

verenigingen is mede daarom ook besloten het Baancircuit in deze vorm te 

beëindigen. Een aantal van de deelnemende verenigingen zullen afzonderlijk, 

maar wel afgestemd op elkaar, ieder een zelfstandige vrijdagavondwedstrijd 

gaan organiseren. 

 

2 oktober clubkampioenschappen/duo meerkamp 

106 deelnemers 

De clubkampioenschappen als gebruikelijke seizoen afsluiter was succesvol 

verlopen. Het is altijd even duimen op droog weer en gelukkig was dat deze dag 

het geval. Het is altijd weer mooi te zien hoe jong en oud deze dag met elkaar 

beleven, vaak onder toeziend oog van enthousiaste ouders. Ouders die zo 

wedstrijd van dichtbij mee beleven, vaak direct aanwezig bij het onderdeel van 

hun atleet. Dat het tijdens zo dag vooral gaat om het plezier werd er ook zeer 

verdienstelijk gepresteerd. Dit jaar werd er ook weer ruimte gemaakt voor een 

DUO meerkamp. 6 Duo’s deden onder groot enthousiasme mee. Helaas voor 



hen liet de puntentelling even op zich wachten maar door toedoen van Ruud 

kwam er toch nog iets op de proppen. (de leden van de WOC hadden op dat 

moment het end in de bek na een lange inspannende dag) 

De dag werd feestelijk afgesloten met een hapje en drankje voor alle 

vrijwilligers 

 

12 oktober scholierenveldloop 

Het aantal deelnemers is mij niet bekend maar het waren er veel meer dan 

afgelopen jaren. Wouter Meijerink en Rien Broersen hebben er een waar festijn 

neergezet. Met voor iedere deelnemer een medaille voor thuis. Prachtig 

initiatief. Complimenten aan alle vrijwilligers die deze loop op een 

doordeweekse dag mogelijk maakten. 

De rode draad door het afgelopen wedstrijd seizoen is dat er prima 

gepresteerd is en dat we weer veel blijde gezichten hebben mogen zien. Veel 

SAV’ers aan de start en veel topatleten die onze baan bezochten. Dit is ook wat 

vele toezieners hebben mogen aanschouwen. 

Wat de toezieners niet zien is dat voor iedere wedstrijd bij SAV er bergen werk 

worden verzet om zo dag succesvol te laten verlopen. Dit eist ook zijn tol van 

deze mensen. Dit geldt voor de leden van de WOC, juryleden die iedere keer 

weer komen opdraven, kantinebezetting, onderhoud etc. SAV is een grote 

vereniging met ruim 450 leden. Het is toch te gek dat een relatieve kleine groep 

zorg dragen voor het plezier van al deze leden. Daarom nogmaals (treden in 

herhaling, ik weet het) meld je aan bij de diverse commissies om dit soort 

wedstrijden ook voor de toekomst te garanderen.  

Tot slot wil ik eenieder bedanken, die op wat voor manier dan ook, die heeft 

helpen bijdragen tot het succesvol laten verlopen van al deze wedstrijden.  

  



Jaarverslag  Glossycommissie 2022 

 

In 2022 is alweer de zevende glossy uitgebracht.                                                                 

Marjo de Jong heeft helaas haar werkzaamheden bij de commissie moeten 

beëindigen vanwege drukte met werk. Wij danken Marjo voor haar inbreng en 

het verfijnen van de lay-out.  Julia Hoek heeft haar taken overgenomen en met 

een weer een eigen  twist ervoor gezorgd dat het weer een prachtige glossy is 

geworden.                                                                             

We hebben er weer met plezier aan gewerkt, maar hopen ook op wat inbreng 

van de leden zodat wij ook dit jaar weer met mooie onderwerpen voor de dag 

kunnen komen. Dank ook aan alle fotografen die er voor gezorgd hebben dat 

het een kleurrijk geheel is geworden. 

De glossycommissie:                                                                                                                    

Marica                                                                                                                                  

Julia                                                                                                                                   

Gerwin                                                                                                                          

Margreet 

  



Schoonmaakcommissie 

 

Gedurende de winterperiode en de zomervakantie zijn de kleedkamers weer 

door een enthousiaste groep vrijwilligers onder handen genomen. Het verliep 

helemaal volgens het rooster en ik wil hen hartelijk danken voor alle 

werkzaamheden die zij verricht hebben het afgelopen jaar. 

Er zijn helaas ook wat leden gestopt en nieuwe aanwas is wenselijk. Dus als je 

je een keer per jaar nuttig wil maken door een keer de kleedkamers schoon te 

maken meld je dan aan bij Margreet Broersen. 

 

 

 

 

 

      

 


